
iPhone手机消毒器 供应 紫外线消毒器 便携式手机消毒器

产品名称 iPhone手机消毒器 供应 紫外线消毒器
便携式手机消毒器

公司名称 广州奇玩科技有限公司

价格 68.00/个

规格参数 品牌:手机消毒器
型号:QW
类型:QW

公司地址 中国 广东 广州市越秀区
广州市越秀区大德路濠畔街102号
客服QQ:651717127

联系电话 86 020 83375583 13430361337

产品详情

品牌 手机消毒器 型号 QW
类型 QW

kooler手机消毒器就是帮您的手机消毒的。你的手机可能是你最经常接触的电子设备之一，无论您身处何
地都会用到它。手机的存在虽然方便人们沟通联系，但是频繁的使用手机恰恰创造了完美的细菌生存环
境。你可知道有多少病菌潜伏在您的手机里吗？这些潜伏的细菌随时都是危险您身体健康的隐患。

现在有了kooler手机消毒器，只需要短短的几分钟它就可以为手机和蓝牙耳机，耳塞等小型设备，以及m
p3播放器消毒。它的工作原理很简单，就是利用紫外线来进行消毒。众所周知紫外线有着很好的杀菌效
果，几乎所有的病菌在他面前都无处可藏，所以这款kooler手机消毒器绝对是您不可错过的健康卫士。

 kooler手机消毒器就是帮您的手机消毒的。
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kooler mobile phone is to help your phone sterilizer disinfection. your phone is probably the most often contact you
of the electronic equipment, no matter one of you be where he can use it. although the existence of mobile
communication convenient for people to contact, but the frequent use of mobile phones on the create the perfect
bacteria living environment. do you know how many germs lurking in your mobile phone? these bacteria lurk at any
time is dangerous your physical health hidden trouble

 现在有了kooler手机消毒器，只需要短短的几分钟它就可以为手机和蓝牙耳机，耳塞等小型设备，以及
mp3播放器消毒。它的工作原理很简单，就是利用紫外线来进行消毒。众所周知紫外线有着很好的杀菌
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now have a kooler mobile phone disinfector, need only to a few short minutes it can for the mobile and bluetooth
headset, earplugs, etc, and small equipment mp3 player disinfection. it"s the job of the principle is simple, is to use
ultraviolet light to be disinfected. as is known to all ultraviolet ray has a very good sterilizing effect, almost all the germs
before him nowhere to hide, so this kind of kooler mobile phone disinfector is absolutely you must not miss health
guard.

 kooler手机消毒器操作说明

 kooler mobile phone sterilizer operating instructions

打开底部电池盖，按照正确正负极装入3节aa电池再盖上电池盖。把消毒器的上盖拿起来，将篮子拿出来
，把手机放到消毒器中间，这时消毒器室内中间的按键开关会下沉，再盖回上盖，消毒器启动工作（消
毒器带有自动感应开关）如果要消毒细小的物品时，将其物品放入中间的篮子，然后再把篮子放入消毒
器中间，盖回上盖，消毒器启动工作（mp3播放器，蓝牙耳机和耳塞等物品都可以消毒）盖回上盖后小
窗口出现蓝色光带，消毒器已经开始工作，消毒4分钟左右，蓝色光带会自动灭掉，消毒已经消灭99%的
细菌了。消毒完毕，打开盖子，取出物品即可。

1、open the cover the bottom, according to the right are aligned in 3 aa batteries to cover the battery cover

2、put the sterilizer cover up, will take out the mobile phone, basket in the middle, then disinfector sterilizer among
indoor the button switches would sink, then cover cover, disinfector back to start work (disinfector with automatic
induction switch)



 3、if you want to disinfect the goods, the small items in the middle of the basket, and then put the basket into
disinfector, cover cover among back, disinfector start work (mp3 players, bluetooth headset goods such as ear plugs
and can disinfect)

4、 the back cover cover and small window appears blue light band, disinfector has started work, disinfect 4 minutes,
blue light band will automatically to put out, the disinfection has wiped out 99% of the bacteria. sanitized, open the lid,
remove items can.

产品信息

颜色：粉、黄、银、蓝、紫

产品尺寸：9*7*17cm

 产品包装：12.5*9*20cm

 装箱数：40个

 产品重量/整箱: 0.48/20.2kg

 外箱尺寸：52*42*49cm

产品材质:abs

 其他使用说明：3节5号干电池

产品的应用

1 可在办公室家庭等地方配备，享受健康绿色生活

2 出差在外更是更是理想携带品，让细菌远离

3 首饰消毒

这么时尚的产品，可以作为自己用手机装备、家人创意礼品、亲戚好友礼品、爱人的礼物、领导同事的
商务用品、、、各种场合。这么时尚实用的东西你还在等什么呢？赶紧拿起你的电话拨打下面的联系方
式订购吧！
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